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Socialtjänsten 

Östermalms stadsdelsförvaltning 

Socialtjänsten 

 

Karlavägen 104 

Box 241 56 

104 51 Stockholm 

stockholm.se 

 

Protokoll från rådet för funktionshinder 

Närvarande 

Ledamöter: 

Jan Delvert (Personskadeförbundet RPT) 

Christina Barthlow (DHR Delaktighet – Handlingskraft – Rörelsefrihet) 

Carina Björklund (Riksförbundet för social och mental hälsa – RSMH) 

Anita Runesved (Föreningen Hjärtlung) 

 

Förhindrad: 

Svante Norbäck (Hjärnkraft)  

Elisabeth Aguado (Intresseföreningen för personer med schizofreni och 

liknande psykoser – IFS) 

Anders Carlsson (Personskadeförbundet RTP) 

 

Adjungerade: 

Eva Debels, valnämndens kansli  

Emmy Martinsson, valnämndens kansli 

 

Tjänstemän 

Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänstavdelningen 

Christina Pettersson, verksamhetsutvecklare socialtjänst 

 

Tidpunkt: onsdagen den 2:a maj 2018, kl 14:30 – 16:00  

Plats: Karlavägen 104, plan 6  

  

Protokollet justerat via mejl 2018-05-07 

 

 

 

   

Jan Delvert  Carina Björklund 

Ordförande  Justerare 

 

 

 

1. Sammanträdets öppnande 
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Ordförande Jan Delvert öppnade sammanträdet och 

hälsade alla välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Rådet godkände föredragningslistan med följande 

tillägg: 

 Christina Pettersson informerar om  GDPR, den 

nya dataskyddsförordningen 

 Christina Pettersson informerar om 

Funktionhindersombudsmannens rapport. 

 Förslag till besök/ information under hösten. 

 

3. Val av protokolljusterare och tid för justering av 

protokollet 

Carina Björklund utsågs att jämte ordförande Jan 

Delvert justera protokollet. Protokollet justeras 

elektroniskt senast den 8.e maj. 

 

4. Godkännande av rådets protokoll 2018-03-27   

Rådet beslutade att godkänna protokollet och lägga 

detta till handlingarna. 

  

5. Inbjuden till dagens möte: Valnämndens kansli och 

genomgång av valnämndens arbete 

Tjänstemännen från Valnämndens kansli, rådets 

medlemmar och tjänstemännen presenterade sig. 

Eva Debels och Emma Martinsson informerade om 

valnämndens arbete med tillgänglighet för och stöd till 

personer med olika funktionsnedsättningar för att 

säkerställa deras möjligheter att rösta. Se bilaga. 

 

6. Eventuella uppföljningsfrågor efter mötet med 

presidiet 2018-03-27    

Christina Pettersson återkopplade att tillfällig 

avstängning av tunnelbaneuppgång vid Hjorthagen 

beror på en ombyggnation/ underhåll och att det är 

SLL som ansvarar för frågan. 

Ordförande efterfrågade hur utvecklingen ser ut av de 

annonserade Näringslivsrådet och Servicegruppen. 

Förvaltningen återkommer. 

 

7. Information från stadsdelsförvaltningen/ remisser 

Remisser 
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a. Handlingsplanen för socialtjänstens arbete med 

barnfamiljer som lever under osäkra 

boendeförhållanden 

Rådsmedlemmar  har inkommit med synpunkter 

vilka har sammanställts i tjänsteutlåtandet.  

 

b. Remiss av Förslag till reviderade riktlinjer gällande 

ledsagning och ledsagarservice (Dnr KS 2018/585) 

Rådet har inkommit med synpunkter vilka har 

sammanställts i tjänsteutlåtandet. 

 

c. Rådet har tagit mejlledes tagit del av information 

om ersättningsbusstrafik, tidplan för 

ärendeberedning samt inbjudan till samtal om 

förslag till ändring av detaljplan.  

Rådet har tagit del av inkommen information och 

inbjudan. 

 

d. Tertial 1 

Christina Pettersson och Jan Rönnberg informerar 

om det pågående arbetet med Tertial 1 2018. 

Rapporten beräknas vara färdig till nästkommande 

möte.  

Flertalet indikatorer inom socialtjänsten har 

ytterligare förbättrats såsom andel av befolkningen 

som uppbär ekonomiskt bistånd där nämnden har 

stadens bästa resultat. Flertalet enheter arbetar 

med barns delaktighet och barnperspektivet. 

Vuxenenheten har genomfört en brukarstyrd 

brukarrevision vilken har givit goda och intressanta 

resultat som enheten ska arbeta vidare med under 

året.  

Andel återaktualiserade barn inom socialtjänsten 

har minskat och andel personer inom missbruk som 

kan avsluta enligt plan ökar. 

Funktionhindersombudsmannen ska komma till 

chefsdagar i höst och inventering pågår av vilken 

form av kompetenssatsning kring 

funktionsnedsättning som skulle vara mest lämpad 

för olika avdelningar/ enheter utifrån deras behov.  

Förvaltningens utbildningsinsatser kring 

funktionsnedsättningar tas upp på nästa möte 

 

e. Ny chef för Stöd- och serviceenheten 
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Ny chef för Stöd- och serviceenheten kommer att 

tillträda tjänsten under maj. Hon heter Eva Björklind 

och arbetar i dagsläget som biträdande enhetschef 

på samma enhet.  

Rådet beslöt att bjuda in henne till ett möte under 

hösten. 

 

8. Rapport från möte med pensionärsrådet 2 maj 

Jan Delvert informerade om mötet hos 

pensionärsrådet. Han hade berättad om pågående 

arbete, gått igenom senaste protokollet och olika 

fokusområden.  Pensionärsrådet arbetar mycket med 

Lexärenden, boendefrågor, brukarråd och 

hemtjänstfrågor. Pensionärsrådet och Jan Delvert såg 

möjligheter kring att samverka kring gemensamma 

områden i framtiden såsom tillgänglighet, trafik och 

information. 

Rådet beslöt att framgent ha kontinuerlig kontakt med 

pensionärsrådet kring samverkan. 

 

9. Information om S:t Julianpriset 2018 

Jan Delvert gick igenom priset och påminde om att 

komma in med förslag enligt den information som skickats 

ut. 

 

10. Genomgång av bevakningslistan  

Följande uppdatering gjordes: 

 

Ärende Åtgärd  

Gångstråken Karlavägen 

och Valhallavägen  

Ta frågan vidare med Therese 

Rosén på mötet 180522 

Avfasningar i trottoarer vid 

gatuarbeten och byggen 

Tillgängliga odlingslådor 

enl. VP 2018 

Kartläggning över 

arbetsplatser för fh 

Ingår som aktivitet i VP. 

Ungdomar har matchats efter 

behov. 

Tillgänglighet i 

Frihamnsområdet 

Anita återkopplar vid åtgärd. 

Bjuda in Pia Ehnhage till 

råd och presidium 

Christina Pettersson kontaktar 

Pia angående förslag om 

förvaltningsgemensam träff. 

Artikel till Östermalmsnytt Information är skickad. Jan för 
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 kontaktuppgifter till 

kommunikatören. 

Felanmälan dörr till entré 

och hiss 

Är reparerat, brister upplevs 

utifrån nuvarande lösning. 

Aktiviteten pausas pga 

förändring av lokal. 

Enkätsvar till Delvert Kerstin Engström kontaktas 

Vad innebär det nya 

systemet för nämndens 

handlingar  

Allmänheten och rådets 

medlemmar kan komma åt 

handlingarna genom e-tjänst 

som tidigare.  

Utskick av handlingar, I-

pads?   

Endast förtroendevalda 

erhåller IPAds. 

Tunnelbaneuppgång vid 

Hjorthagen 

Ombyggnation/ reparation 

pågår, SL:s ansvarsområde. 

 

11. Tillgänglighetsvandring ht -18 

Rådet beslutade att nästa tillgänglighetsvandring ska 

genomföras den 4:e september. Rådets deltagare samt 

rådets sekreterare ska komma med förslag till mötet 

180522.  

 

12. Kalendariet: mötet den 7:e augusti 

Christina Pettersson frågade om rådet önskade ha 

mötet den 7:e augusti utifrån att augustimöten tidigare 

har ställts in, dels pga semestrar och dels pga att det 

inte brukar ha inkommit material till augustinämnden 

så tidigt. 

Bordläggs till mötet 180522. 

 

13. Övriga frågor 

a. GDPR 

Christina Pettersson informerar om  GDPR, den 

nya dataskyddsförordningen och dess 

konsekvenser för personuppgiftshantering. 

Protokoll kommer att sparas ned i e- diariet och 

arbetsmaterial, kallelser och information med 

personuppgifter ska gallras från andra 

lagringsplatser. Mer information kommer att finnas 

för föreningar och organisationer och 

dataskyddsinspektionen kommer att ansvara för 

detta eftersom det ingår i deras uppdrag. 

 

b. Årsrapport 
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Christina Pettersson informerar om 

Funktionhindersombudsmannens rapport som 

publicerades 180502. Se bilaga. 

 

c. Förslag till besök/ information under hösten. 

Stöd- och serviceenheten har varit på studiebesök  

i Danmark och kommer gärna till rådet och berättar 

om erfarenheter och kunskap från besöket.  

Bör samordnas med besök av den nya 

enhetschefen (se § 7e ovan) 

Christina Pettersson stämmer av med dem för en 

tid. 

 

 

14. Nästa möte 

Nästa möte blir den 22:a maj i lokal Värtan vid 

receptionen. 

 

15. Mötets avslutande 

16. Ordförande Jan Delvert avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 
 

 


